
Yeni Devlet Hastanesi
hayırlı olsun

Osmaniye’nin Düziçi ilçe-
sinde yapımı tamamlanan

Yeni Devlet Hastanesinin hasta
kabulüne başladı. � Sayfa 3’te...

Osmaniye Müftülüğü tara-
fından düzenlenen sabah

namazı buluşmaları Issızca Köyü
Merkez Camii'nde gerçekleşti-
rildi. � Sayfa 2’de

Osmaniye’nin Kadirli ilçe-
sinde Türk Kızılayı şubesi

olağan kongresinde YakupKoca-
baş, güven tazeledi.Kongrede söz
alan Kızılay genel başkan yar-
dımcısı Ramazan Saygılı, güven
tazeleyen Yakup Kocabaş ve eki-
bine başarı diledi. � Sayfa 5’te...

AGF Yönetimi ve BİK Üyeleri CGC’yi ziyaret etti
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Osmaniye Saadet Partisi İl Başkanı Ahmet Kılıç, Siyonist İsrail’in gelinen noktada 50
Müslümanı katlederek Gazze’nin neredeyse üçte ikisi yerle yeksan e�iğini be-

lir�i.Kılıç, Cumhuriyet Meydanında, teşkilat mensuplarıyla yaptığı basın açıklamasında, İs-
rail’ib Gazze’deki soykırımın 467 gün sürdüğünü hatırla�ı.Dünyanın gözleri önünde
yaşanan soykırasımda hastaneler, okullar ve ibadethaneler hedef alındığını ifade e�i.“Gaz-
ze’de binalar yıkıldıkça insanlığın temel değerleri de yıkıldı. Gazzeli mazlumlarla beraber
vicdan da öldü”dedi. � Sayfa 2’de...

Diyanet İşleri Başkanı Prof. Dr.Ali Erbaş, Osmaniye’de din görevlileriyle bir araya geldi.Os-
maniye Korkut Ata Üniversitesi 15 Temmuz Şehitleri Amfisi’nde gerçekleştirilen prog-

ramda konuşan Başkan Erbaş, din görevlilerinin insanlığın huzur ve refahı, yeryüzünün imar ve
ıslahı için koşturan bir topluluk olduğunu belir�i.Programa, Osmaniye Valisi Erdinç Yılmaz, Di-
yanet İşleri Başkanlığı YönetimHizmetleri Genel Müdürü Bünyamin Kahraman ile Osmaniye İl
MüftüsüAli Çakmak da katıldı. � Sayfa 5’te...

Akdeniz Gazeteciler Federasyonu (AGF) ve Basın İlan Kurumu (BİK)
Genel Kurul Üyeleri, Osmaniye Cebelibereket Gazeteciler Cemiyet

(CGC)’ni ziyaret e�i. Ken�e çeşitli programlar gerçekleştiren AGF Yönetim Ku-
rulu Üyeleri ile Basın İlan Kurumu (BİK) Genel Kurulu üyeliğine seçilen 5 üye
CGC’yi ziyaret e�i. Türkiye Gazeteciler Konfederasyonu (TGK), Basın İlan Ku-
rumu seçimlerinde tüm adaylarını Genel Kurul’a taşıyarak önemli bir başarıya
imza atmıştı. Misafirperverliklerinden dolayı Başta CGC Başkanı Ali Cihangir
olmak üzere yönetim ve üyelere teşekkür eden AGF Genel Başkanı Gaye Coş-
kun; “Osmaniye’de olmak, cemiyetimizde sizlerle birlikte olmak, meslektaşları-
mızla buluşmak bizim için önemliydi ve bu önemli davete katılmak
kaçınılmazdı. Bu yüzden çok teşekkür ederim. Güzel bir karşılama, devam eden
güzel bir ağırlama. Mesleki anlamda da güzel bir istişare hazırlanmış bizim
için.Bu sebeple çok teşekkür ederimAli Cihangir Başkanıma ve tüm Cebelibere-
ket Gazeteciler cemiyeti üyesi meslektaşlarıma katıldıkları için. Yarın ayrılıyo-
ruz buradan ama çok güzel duygularla, mesleki anlamda beslenmiş olarak
ayrılacağız. � Sayfa 2’de... Kadirli’de Kızılay’da,

Kocabaş güven tazeledi

Erbaş, Din görevlileri ile buluştu

ABD’nin kanlı planı şekil değiştirdi

Osmaniye’nin Düziçi ilçesinde Atatürkçü Dü-
şünce Derneği (ADD) 16. Olağan Kongresinde

mevcut başkan Hürü Hülya Köksal güven taze-
ledi.Kongre, üyelerin geniş katılımıyla başlayan ve tek
liste ile yapılan seçim sonucunda mevcut başkan
Hürü Hülya Köksal ve yönetimi güven tazeleyerek
görevine devam e�i.ADD Şube Başkanı Köksal, yap-
tığı konuşmada Atatürkçü düşüncenin yılmaz savu-
nucusu olduklarını vurgulayarak,
“Cumhuriyetimizin temel değerlerine sahip çıkmaya,
laik ve çağdaş Türkiye için mücadele etmeye devam
edeceğiz. Birlik ve beraberlik içinde daha güçlü bir

ADD Düziçi Şubesi için çalışmayı sürdüreceğiz”
dedi.Kongreye katılım sağlayan tümüyelere teşekkür
eden Köksal, “Atatürk sevdalıları olarak her zaman
yanlarında olan Çobanoğlu Yapı İnşaat’a gönderdik-
leri çiçek için, Koç Yapı İnşaat’a ise kongre için yer te-
mini ve verdikleri destekler dolayısıyla şükranlarımızı
sunuyoruz" dedi. Köksal son olarak ADD Düziçi Şu-
besi olarak, Atatürk ilke ve inkılaplarının izinde yü-
rümeye kararlı olduklarını
kayde�i.Sorumluluklarının büyük olduğunu ifade
eden Köksal, yönetim kurulu arkadaşlarının yoğun
çalışmalarına devam edeceklerini sözlerine ekledi.

Atatürkçü Düşünce Derneği’nin 16.olağan şube kongresi yapıldı

Sabah namazı
buluşmaları
devam ediyor

Kaynak: ADD Şubesi
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Akdeniz Gazete-
ciler Federasyonu
(AGF) ve Basın İlan
Kurumu (BİK)
Genel KurulÜyeleri,
Osmaniye Cebelibe-
reket Gazeteciler Ce-
miyet (CGC)’ni
ziyaret e�i.

Ken�e çeşitli
programlar gerçek-
leştiren AGF Yöne-
tim Kurulu Üyeleri
ile Basın İlan Ku-
rumu (BİK) Genel
Kurulu üyeliğine se-
çilen 5 üye CGC’yi
ziyaret e�i.

Türkiye Gazete-
ciler Konfederas-
yonu (TGK), Basın
İlan Kurumu seçim-
lerinde tüm adayla-
rını Genel Kurul’a
taşıyarak önemli bir
başarıya imza at-
mıştı.

AGF Genel Baş-
kanı ve Alanya Ga-
zeteciler Cemiyeti

Başkanı Gaye Coş-
kun’un öncülü-
ğünde gerçekleşen
ziyare�e, Akdeniz
Gazete Sahipleri
Derneği Başkanı
Ahmet Duran Yeni-
gün, Hatay Gazete-
ciler Cemiyeti
Başkanı Nihat Maz-
manoğlu,Mersin İn-
ternet Gazeteciler
Derneği BaşkanıAb-
dulvahap Şehitoğlu,
Hatay Gazeteciler
Cemiyeti Üyesi İlyas
Bayraktar ve Osma-
niye Akdeniz Gaze-
teciler Federasyonu
Basın Sözcüsü Ersin
Şimşek yer aldı.

Ziyare�e ayrıca,
Basın İlan Kurumu
Genel Kurulu üye-
leri olarak Karade-
niz Gazeteciler
Federasyonu Genel
Başkanı ve Ordu
Gazeteciler Cemiyeti
Başkanı Erdoğan

Erişen, Marmara
Gazeteciler Federas-
yonu Genel Başkanı
ve Bilecik Gazeteci-
ler Cemiyeti Başkanı
Mehmet Ergün,
Şanlıurfa Çalışan
Gazeteciler Cemi-
yeti Başkanı Tahir
Gülebak, Burdur
Gazeteciler Cemi-
yeti Başkanı Kürşat
Tuncel ve Muğla İn-
ternet Gazetecileri
Derneği Başkanı
Seda Köktener de
ziyarete katılan
isimler arasında yer
aldı.

“Osmaniye’de
Olmak Bizim İçin
Önemliydi”

Misafirperverlik-
lerinden dolayı
Başta CGC Başkanı
Ali Cihangir olmak
üzere yönetim ve
üyelere teşekkür
eden AGF Genel
Başkanı Gaye Coş-

kun; “Osmaniye’de
olmak, cemiyeti-
mizde sizlerle bir-
likte olmak,
meslektaşlarımızla
buluşmak bizim için
önemliydi ve bu
önemli davete katıl-
mak kaçınılmazdı.
Bu yüzden çok te-
şekkür ederim.
Güzel bir karşılama,
devam eden güzel
bir ağırlama. Mes-
leki anlamda da
güzel bir istişare ha-
zırlanmış bizim için.
Bu sebeple çok te-
şekkür ederim Ali
Cihangir Başkanıma
ve tüm Cebelibere-
ket Gazeteciler ce-
miyeti üyesi
meslektaşlarıma ka-
tıldıkları için. Yarın
ayrılıyoruz buradan
ama çok güzel duy-
gularla, mesleki an-
lamda beslenmiş
olarak ayrılacağız.

Bu süreçte mesleğin
sorunları, beklenti-
lerini konuşmaya
çalıştık bugün yaptı-
ğımız toplantıda.
Bunu ilgili yerlere
iletmek gerek Tür-
kiye Gazeteciler
Konfederasyonu
(TGK) çatısında ko-
nuşmak gerekse
Basın İlan Kurumu
temsilcilerimizin
kendi yetki sorum-
luluk alanları içeri-
sinde hem iletmek
ve hem çözümüne
ulaştırmak nokta-
sında mücadeleleri
olacak.” Dedi.
“Umutsuz deği-
liz, gücümüzün
farkındayız”

Gazetec i l iğ in
gün geçtikçe zorla-
şan bir meslek ha-
line geldiğini
vurgulayan Genel
Başkan Coşkun;
“Zorlu bir yoldayız.
Gazetecilik gerçek-
ten çok meşakkatli
bir meslek haline
geldi. Gün geçtikçe
de şartları zorlaşan
bir meslek haline
geldi. Böyle güzel
dayanışmalarla bu
sorunları çözebile-
ceğimize inanıyo-
ruz. Umutsuz
değiliz. Gücümü-
zün farkındayız.
Dayanışma ile çok

daha iyi yerlere gel-
miş sektörün sıkın-
tılarının aşıldığı
günler diliyoruz.
Tekrar teşekkür edi-
yorum ev sahipliği-
niz ve bu güzel
oluşuma destek
verdiğiniz için.”
Şeklinde konuştu.

Samimi bir or-
tamda gerçekleşen
ziyare�e, yerel bası-
nın önemi ve gaze-
tecilik mesleğinin
geleceğine dair
görüş alışverişinde
bulunuldu.

“Bu ziyaret
bizim için büyük

bir gurur”
Ziyare�en duy-

duğu memnuniyeti
dile getiren CGC
Başkanı Cihangir,
“Büyük başarının
ardından ilk ziya-
reti kentimize ger-
çekleştiren heyete
teşekkür ediyorum.
Bu ziyaret bizim
için büyük bir
gurur. Basın camia-
sının gelişimi ve
mesleki dayanışma-
nın güçlenmesi
adına bu tür buluş-
malar büyük önem
taşıyor. Osmaniye
basını olarak her
zaman iş birliği ve
dayanışma içinde
olacağız” dedi.

M.Ali Ulugöl

AGF Yönetimi ve BİK Üyeleri CGC’yi ziyaret etti

Osmaniye Müf-
tülüğü tarafından
düzenlenen sabah
namazı buluşmaları
Issızca Köyü Mer-
kez Camii'nde ger-
çekleştirildi.

Cami cemaati ve
vatandaşların katı-
lım gösterdiği prog-
ram manevi bir
atmosferde yapıldı.

P r o g r a m ,
Kur’an-ı Kerim tila-
vetiyle başladı ve
ardından Müftü
Yardımcısı Eyüp
Bucan tarafından
"Berat ve Kurtuluşa
Eren Müminlerin
Özellikleri" konulu
bir sohbet gerçek-
leştirildi.

İl Müftü Yardım-

cısı Bucan, Beratın
anlamı vemüminle-
rin Allah’ın rızasını
kazanmaları için
dikkat etmeleri ge-
reken hususlara de-
ğindi.

Sohbetin ardın-
dan yapılan dua ve
ikram ile program
tamamlandı.

İl Müftülüğü

Osmaniye Saadet
Partisi İl Başkanı
Ahmet Kılıç, Siyo-
nist İsrail’in gelinen
noktada 50 Müslü-
manı katlederek
Gazze’nin nere-
deyse üçte ikisi yerle
yeksan e�iğini be-
lir�i.

Kılıç, Cumhuri-
yet Meydanında,
teşkilat mensupla-
rıyla yaptığı basın
açıklamasında, İsra-
il’ib Gazze’deki soy-
kırımın 467 gün
sürdüğünü hatır-
la�ı.Dünyanın göz-
leri önünde yaşanan
soykırasımda hasta-
neler, okullar ve iba-
dethaneler hedef
alındığını ifade eden
Kılıç, şunları kay-
de�i:

“Gazze’de bina-
lar yıkıldıkça insan-
lığın temel değerleri
de yıkıldı. Gazzeli
mazlumlarla bera-
ber vicdan da öldü.
Atılan her bombada
Batı’nın demokrasi,
insan hakları, hukuk
vb kavramları da
yerle yeksan oldu.
Nazileri aratmayan
İsrail’in terörist as-
kerleri, Hitler’I arat-
mayan katil
Ne t anyahu ’nun
emri ve emperyalist-
lerin desteği ile Gaz-
ze’yi adeta rehin
aldı. İnsanların en
temel hak ve hürri-

yetleri bile yok sa-
yıldı. Hastanelere sı-
ğınanlara ölüm
yağdırıldı. Yüz bin-
lerce mazlum açlık,
susuzluk ve soğukla
sınandı. En sonunda
ise yerlerinden, yurt-
larından göçemaruz
kaldılar. Bütün bun-
lar olup biterken
Türkiye başta olmak
üzere bölge ülkeleri
ve dünya ülkelerinin
çoğu ya sessizliği ya
da suya sabuna do-
kunmayan kınama-
ları tercih e�i.
Devekuşu Para-
doksu ile çözüm bu-
l u n a c a ğ ı
zannedilmiş, soykı-
rım görmezden ge-
linmiştir.”

KANLI PLAN
ŞEKİL DEĞİŞTİ
Kılıç, uluslararası

mahkemeler tarafın-
dan soykırım suçu
işlediği tescillenen
katil Netanya-
hu’nunABD’ye yap-
tığı ziyaret ve
ardından Trump’la
düzenlenen basın
toplantısı, kanlı
planların şekil değiş-
tirdiğini gösterdiğini
kayde�i.

ABD tarafından
Gazzelilerin Ürdün
ya daMısır’a sürgün
edilmek ve istendi-
ğini vurgulayan
Kılıç, şöyle devam
e�i:

“Yani deniyor ki

biz mücahitleri ye-
nemedik, bütün
vahşete rağmen
Gazze’yi teslim ala-
madık, meydanda
kaybe�ik ama ma-
sada kazanacağız.
And olsun ki hava-
dan, karadan ve de-
nizden kuşa�ığınız,
yok etmeye çalıştığı-
nız, tüm suçlara rağ-
men zafer ilan
edemediğinizGazze
masada da size tes-
lim olmayacaktır.
Gazzeli mazlumlar
bu süslü cümlelere
kanmayacak, pa-
muklara sarıp sar-
malanan demir
leblebiyi yutmaya-
caktır. Gazze ne
meydanda ne de
masada işgale teslim
olmayacaktır. Barış,
özgürlük, demok-
rasi, insan hakları
gibi kavramların
içini boşaltanlar
şimdi de Gazze’nin
içini boşaltmayı

planlıyor. Milli Gö-
rüşçüler olarak 56
yıldır mücadele e�i-
ğimiz bu azılı düş-
manın niyetlerini
bilecek kadar bilince
ve ferasete sahibiz.
Bizler tüm insani de-
ğerlerin tepetaklak
edildiği, uluslararası
hukukun sadece ka-
ğıtlarda cümleler-
den ibaret kaldığı bu
çetin şartlarda işga-
lin karşısında, Gaz-
zeli mazlumların
yanındayız. Saadet
Partisi olarak bu du-
ruşumuzdan asla ve
kat’a taviz vermeye-
ceğiz”

HERKESE
ÇAĞRIMIZ…
Kılıç, Gazze’nin,

kanlı kentsel dönü-
şümprojelerinize ih-
tiyacı olmadığını
söyledi.

İktidara ve bölge
ülkelerine seslenen
Kılıç, “Türkiye başta
olmak üzere her

ülke ve her lider
Trump’ın yaptığı
açıklamalara karşı
net bir tavır göster-
melidir. Herkese
çağrımız; Kanlı
îmara, Zalim mi-
mara, Sınır tanıma-
yan pervasızlığa,
İnsan haklarını hiçe
sayan haksızlığa, En
çok yaralayan du-
yarsızlığa DUR DE!
Unutulmamalıdır ki
Gazze bölgemizin
kalbi, emperyalizm
ve siyonizme karşı
en muhkem kale-
mizdir. Bu kalenin
burçlarında zalimin
bayrağı dalgalanma-
sın diye sayısızmaz-
lumun kanı toprağa
aktı. Bölge ülkeleri
de artık üzerine dü-
şeni yapmalı veGaz-
ze’yi bir kurşun
atmadan teslim
almak isteyen bu
zihniyete karşı dik
durmalıdır. Bu kale-
nin burçları inancın,

vicdanın, kahra-
manlığın ve insanlı-
ğın burçlarıdır. Bu
burçlar düşerse atı-
lacak kurşun Anka-
ra’ya, Cidde’ye,
Kahire’ye, İslama-
bad’a düşer. Biz di-
yoruz ki; bu
topraklara ait olma-
yanların yayınladık-
ları deklarasyonla
buraya işgalci olarak
gelenler ve okyanus
ötesinden ses yük-
seltenler Gazze hak-
kında söz söyleme
hakkına sahip değil-
dir. Bir kez daha
söylüyoruz, Gazze
Gazzelilerindir. Is-
rarla söylüyoruz
Gazze Gazzelilerin-
dir. Canını veren on
binlerce kahramanın
vemazlumun inancı
ve cesaretiyle söylü-
yoruz; GazzeGazze-
lilerindir” ifadelerini
kullandı.

Saadet Partisi
İl Başkanlığı

ABD’nin kanlı planı şekil değiştirdi

Sabah namazı buluşmaları devam ediyor

Kahramanmaraş'ta do-
ğuştan gelen ve ölümcül olan
ana koroner arter anomalisi
(damar çıkması) hastalığı tes-
pit edilen 66 yaşındaki İsmail
Kozlu, kalp damarının yerine
getirilmesinin ardından sağ-
lığına kavuştu.

Kahramanmaraş'ta yaşa-
yan Kozlu, şiddetli göğüs ağ-
rısı ve nefes darlığı
şikayetiyle Kahramanmaraş
Sütçü İmam Üniversitesi
(KSÜ) Sağlık Uygulama ve
Araştırma Hastanesine baş-
vurdu.

KSÜ Kalp ve Damar Cer-
rahisi Anabilim Dalı Öğretim
Üyesi Prof. Dr. Erdinç Eroğlu
ve ekibince yapılan tetkik-
lerde, Kozlu'nun kalbindeki
damarın normalde olması
gereken yerden 15 milim
kaydığı tespit edildi.

Eroğlu ve ekibi tarafından
ameliyata alınan Kozlu'nun
koroner damarının çıkış yolu
değiştirildi, ana damarı ise
olması gereken yere getirildi.

Yoğun bakım sürecinin
ardından normal servise alı-
nan Kozlu, 4 günlük gözle-
min ardından taburcu
eldildi.

Prof. Dr. Erdinç Eroğlu,
AA muhabirine, Kozlu'nun
kalbinde tıpta çok nadir gö-
rülen ölümcül ana damarı
çıkış anomalisi tespit e�ikle-
rini söyledi.

Söz konusu hastalığın do-
ğuştan geldiğini ve hastanın
başarılı geçen operasyonla
sağlığına kavuştuğunu ifade
eden Eroğlu, şöyle konuştu:

"Hastamız nefes darlığı

göğüs ağrısı şikayetiyle üni-
versite hastanemize baş-
vurdu. Yapılan tetkiklerde
çok nadir görülen ölümcül
ana koroner arter anomalisi
tespit edildi. Bu malign (kötü
huylu) olan tipiydi. Oldukça
nadir görülen ve cerrahisi ol-
dukça riskli bir operasyondu.
Çok şükür İsmail Bey bu-
güne kadar bir sıkıntı yaşa-
madan gelmiş fakat ara ara
çabuk yorulma ve göğüs ağ-
rısı oluyormuş. Ameliya�a
hem koroner damarın çıkış
yolunun yerini değiştirdik
hem de hastanın damarı nor-
malde olması gereken yere
getirildi."

İsmail Kozlu da yıllarca
nefes almakta zorluk çekti-
ğini belirterek, hastalığı ilk
duyduğunda çok şaşırdığını
ve hiç bilmediğini ifade e�i.

Cerrahi müdahalenin ar-
dından rahatladığını anlatan
Kozlu, ameliyat öncesi halsiz-
lik ve yorgunluğu üst seviye-
lerde hisse�iğini, sabahları
güneşe çıkamadığını söyledi.

Ankara, İstanbul gibi bir-
çok büyükşehirde tedavi ol-
duğunu ancak hastalığına bir
türlü teşhis konulamadığını
belirten Kozlu, "En son bu-
raya geldim ve yapılan tet-
kiklerin ardından nadir
görülen bir rahatsızlığım ol-
duğunu öğrendim. Erdinç
hocamın yönlendirmesiyle
başarılı bir ameliyat geçirdim
ve sağlığıma kavuştum.
Emeği geçen herkese teşek-
kür ediyorum." ifadelerini
kullandı.

Kaynak: AA

Nadir görülen "ana damar
çıkması" ameliyatla tedavi edildi!
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Akdeniz Gazete-
ciler Federasyonu
(AGF) ve Basın İlan
Kurumu (BİK)
Genel KurulÜyeleri,
Kadirli Postası Ga-
zetesini ziyaret e�i.

Osmaniye Cebe-
libereket Gazeteciler
Cemiyeti (CGC)’nin
ev sahipliğinde dü-
zenlenen Yerel Basın
buluşmaları kapsa-
mında, Kadirli ilçesi-
nin güçlü basın
kuruluşu Kadirli
Postası’na teşekkür
ziyaretinde bulu-
nuldu.

AGF Genel Baş-
kanı ve Alanya Ga-
zeteciler Cemiyeti
Başkanı Gaye Coş-
kun’un öncülü-

ğünde gerçekleşen
ziyaretlerde, AGF
Yönetim Kurulu
Üyeleri CGC Baş-
kanı Ali Cihangir,
Akdeniz Gazete Sa-
hipleri Derneği Baş-
kanı Ahmet Duran
Yenigün, Hatay Ga-
zeteciler Cemiyeti
Başkanı Nihat Maz-
manoğlu,Mersin İn-
ternet Gazeteciler
Derneği BaşkanıAb-
dulvahap Şehitoğlu,
Hatay Gazeteciler
Cemiyeti Üyesi İlyas
Bayraktar, CGC
Basın Sözcüsü Ersin
Şimşek ve CGC 2.
Başkanı Şükrü Toz-
luklu yer aldı.

Ziyare�e ayrıca,
23 Ocak 2025 tari-

hindeAnkara’da ya-
pılan seçimlerde BİK
Genel Kurulu üyeli-
ğine seçilen Karade-
niz Gazeteciler
Federasyonu Genel
Başkanı veOrduGa-
zeteciler Cemiyeti
Başkanı Erdoğan
Erişen, Marmara
Gazeteciler Federas-
yonu Genel Başkanı
ve Bilecik Gazeteci-
ler Cemiyeti Başkanı
Mehmet Ergün, Şan-
lıurfa Çalışan Gaze-
teciler Cemiyeti
Başkanı Tahir Güle-
bak, Burdur Gazete-
ciler Cemiyeti
Başkanı Kürşat Tun-
cel ve Muğla İnter-
net Gazetecileri
Derneği Başkanı

Seda Köktener de
yer aldı.

Samimi bir or-
tamda gerçekleşen
ziyare�e, yerel bası-
nın önemi ve gazete-
cilik mesleğinin
geleceğine dair
görüş alışverişinde
bulunuldu.

Ziyare�e Kadirli
Postası Gazetesi im-
tiyaz sahibi Hatice
Kundakçı’ya 23
Ocak 2025 tarihinde
Ankara’da yapılan
seçimlerde BİK
Genel Kurul Üyeliği
seçimlerinde des-
teklerinden dolayı
teşekkür eden AGF
Genel Başkanı Gaye
Coşkun, “Türkiye
Gazeteciler Konfe-

derasyonu olarak
BİK Seçimlerinde
sizlerin katkısıyla 5
adayımızı da BİK
Genel Kurul Üyesi
olarak seçmeyi ba-
şardık.

Bu başarının ar-
dından bölgeleri-
mizi ziyaret ederek
bizlere destek veren
gazetelerimizi ziya-
ret ediyoruz. Onla-
rın sorunlarını
dinliyoruz, notlar
alıyoruz. Bu aldığı-
mız notları bir
rapor halinde ilgili
yerlere ileteceğiz.
Birlik ve beraberlik
içerisinde yerel ba-
sınımızın sorunları-
nın çözümü için
artık çalışma vakti-

dir.” dedi.
Ziyare�en duy-

duğu memnuniyeti
dile getiren Kadirli
Postası Gazetesi im-
tiyaz sahibi Hatice
Kundakçı ise, “Zor
şartlar ve imkansız-
lıklar içerisinde İl-
çemizde gazete
çıkartıyoruz. İlçe
gazeteleri olarak
imkanlarımız kısıtlı.
Sorunlarımızı siz-
lere ile�ik. Bu so-
runlarımızın bir an
önce çözülmesini
bekliyoruz. Bugün
bizleri ziyaret etme-
niz, sorunlarımızı
dinlemeniz bizleri
memnun e�i.” diye
konuştu.

Kaynak: CGC

Osmaniye’nin
Düziçi ilçesinde ya-
pımı tamamlanan
Yeni Devlet Hasta-
nesinin hasta kabu-
lüne başladı.

AK Parti İlçe
Başkanı Turgut Ka-
rarmaz, yaptığı
açıklamada, yeni
hastanenin ilçe hal-
kına hayırlı uğurlu
olması temenni-
sinde bulundu.

Mevcut hastane
binasının kapasite
yetersizliği nede-
niyle ihtiyaca cevap
veremediğini belir-

ten Kararmaz, yeni
hastanenin modern
sağlık altyapısı, do-
nanımlı ekipman-
ları ve geniş hizmet
kapasitesiyle vatan-
daşlara daha kaliteli
ve hızlı sağlık hiz-
meti sunacağını
ifade e�i.

Yeni hastane bi-
nasının geçici kabu-
lünün yapıldığını
ve taşınma süreci-
nin tamamlandığını
belirten Kararmaz,
sağlık alanındaki
bu yatırımın hayata
g e ç i r i lm e s i n d e

emeği geçen başta
Cumhurbaşkan ı
Recep Tayyip Erdo-
ğan olmak üzere,
Sağlık Bakanı, mil-
letvekilleri, il ve be-

lediye başkanları ile
teşkilata teşekkür
e�i.

Hastanenin il-
çeye hayırlı olma-
sını dileyen

Kararmaz, AK Parti
hükümetinin sağlık
alanındaki yatırım-
ları sayesinde Tür-
kiye genelinde
olduğu gibi Dü-

ziçi’nde de sağlık
hizmetlerinin her
geçen gün daha ileri
bir seviyeye taşındı-
ğını anımsa�ı.

Haber Bülteni

Yeni Devlet Hastanesi hayırlı olsun

Osman i ye ’d e
Hacı Nuri Çomu 4-6
yaş Kur’an Kursu-
nun açılışı, Diyanet
İşleri Başkanı Prof.
Dr. Ali Erbaş’ında
katılımıyla yapıldı.

Erbaş, kente geli-
şinde ilk önceOsma-
niye Valiliğini
ziyaret e�i, STK’lar
veDinGörevlileriyle
toplantı yaptı.

Erbaş, daha

sonra Hacı Nuri
Çomu 4-6 yaş
Kur’an Kursunun
açılışına katıldı.

Kur’an-ı Kerim
okunmasının ardın-
dan Müftü Ali Çak-

mak açılış konuş-
ması gerçekleştirdi.

Açılışta konuşan
Diyanet İşleri Baş-
kanı Prof. Dr. Ali
Erbaş, " Şubat dep-
remlerinde hayatını
kaybedenlere Al-
lah’tan rahmet ke-
derli ailelerine
başsağlığı ve yaralı-
lara da acil şifalar di-
ledi.Bu yılında aile
yılı ilan edildiğini
hatırlatan Erbaş, "Biz
gençliğimizi eğer
d e ğ e r l e r i m i z e
uygun bir şekilde
yetiştirebilirsek bu
hazinemiz değer iti-
bariyle daha da kat-
lanır. Bugün
hamdolsun yirmi
milyon kadar üni-
versite öncesi öğren-
cimiz var. Sadece
öğrenci sayımız
Milli Eğitim Bakan-
lığına bağlı okul-
larda 20 milyon
civarında, küçük ço-
cuklarımız var okul
öncesinden de önce
onlarla beraber üni-
versite öğrencileri-
miz topladığımız
zaman 30 milyonu
aşkın genç bir nü-
fusa sahibiz elham-
dülillah. Bu

z e n g i n l i ğ im i z i
devam e�irmemiz
lazım, bunun için de
ailemize sahip çık-
mamız lazım” diye
konuştu.

Erbaş, bu kurs-
larda eğitim verecek
hocaların sıkı bir
eğitimden geçtiğini
söyledi.

4-6 yaş kuran
kurslarımızda gö-
revlendirdiğimiz
hocalarımızı ilahiyat
fakültesi mezunla-
rından hoca hanım-
lardan seçildiğine
dikkat çeken Erbaş,
şöyle devam e�i:

“Milli Eğitim Ba-
kanlığı Hayat Boyu
Öğrenme Genel
Müdürlüğü ile yap-
mış olduğumuz bir
protokol doğrultu-
sunda sertifika
programına tabi tu-
tuyoruz. 360 kredi-
lik sertifika
programını bitirme-
yen hiçbir hocamızı
dört altı yaş okulla-
rında, kurslarında
görevlendirmiyo-
ruz. Orada üç yüz
altmış saat çocuk
eğitimi nasıl olur?
Çocuk gelişimi
nedir? Bu alandaki

pedagojik formas-
yon dersleri nedir?
Bunları en güzel bir
şekilde öğreniyor,
ondan sonra o serti-
fikayı alanlar bu
derslere giriyor. Çok
titiz davranıyoruz.
Çünkü çocuklar
bize emanet ya, Al-
lah'ın emaneti ne
güzel söyledi karde-
şimiz biraz önce.Al-
lah'ın emaneti,
Allah'ın emanetini
teslim e�iğimiz
emin eller olmalı.
Bunlar da işte bizim
hoca hanımlarımız,
hoca hanımlar. On
bin civarında hoca
hanım. Hepsi hoca
hanımlardan oluşu-
yor. Buna önem ve-
riyoruz. Annelik
şe�atiyle, annelik
şe�atiyle çocukları-
mıza yaklaşıyor. O
yüzden değerli kar-
deşlerim bu proje-
mizi bizim
d e s t e k l emem i z
lazım"

Konuşmalardan
sonra Hacı Nuri
Çomu 4-6 yaş
Kur’an Kursunun
açılışı gerçekleşti-
rildi.

Haber Bülteni

Hacı Nuri Çomu 4-6 yaş Kur’an Kursu açıldı

Kadirli Postası ziyareti

İstanbul İl Sağlık Müdür-
lüğü Halk Sağlığı Hizmetleri
Başkanlığı koordinesindeki
sigarayı bırakma poliklinikle-
rinde ilaçla tedavi edilen yak-
laşık 5 bin kişinin sigarayı
bıraktığı bildirildi.

Kent genelinde 39 sigara
bırakma polikliniği, aile he-
kimlikleri ve sağlıklı hayat
merkezlerinde sigara bı-
rakma danışmanlığı veriliyor.

Doktor ve sağlık persone-
linin yaptığı değerlendirme-
lerin ardından başvuranlar,
ilgili hastanelerdeki sigara bı-
rakma polikliniklerine sevk
ediliyor.

İstanbul İl Sağlık Müdür-
lüğü Halk Sağlığı Hizmetleri
Başkanı Dr. Burhan Küçü-
koğlu, AA muhabirine, siga-
ranın günümüzde en büyük
halk sağlığı problemlerinden
biri olduğunu söyledi.

Dünyada her yıl 8 milyon
kişinin sigaraya bağlı neden-
lerle hayatını kaybe�iğini be-
lirten Küçükoğlu, bu kişilerin
1,2 milyonunun ise pasif içi-
cilik nedeniyle hastalanıp, öl-
düğünü ifade e�i.

Dr. Küçükoğlu, Türki-
ye'de her yıl yaklaşık 110 bin
kişinin sigaradan dolayı ha-
yatını kaybe�iğini, Türki-
ye'de sigara kullanım oranın
10 yıl önceye göre biraz ar�ı-
ğını dile getiren Küçükoğlu,
"Ülkemizde her 100 yetişkin
insanın 28'i bugün sigara kul-
lanıcısı. Erkeklerde bu oranın
daha yüksek olduğunu de-
ğerlendiriyoruz." dedi.

Sigara birçok hastalığa
neden oluyor

Dr. Küçükoğlu, analizlere
göre, insanların sigaraya
yüzde 80 arkadaş etkisi,
özenme ve merak duygula-
rıyla başladığını ifade e�i.

Sigaranın içinde 4 binden
fazla zararlı madde yer aldı-
ğına dikkati çeken Küçü-
koğlu, "Sigara başta akciğer
olmak üzere ağızda, gırtlakta,
yemek borusunda, pankre-
asta, mesanede, rahim ağ-
zında kanserlere, kalp krizi,
felç, hipertansiyon gibi kalp
damar hastalıklarına, KOAH
gibi solunum yolu hastalıkla-
rına neden oluyor. Ayrıca
astım, bronşit gibi hastalıklar
temelde varsa bunların duru-
munu kötüleştiriyor." diye
konuştu.

İstanbul'da bütün aile he-
kimlikleri ve sağlıklı hayat
merkezlerinde psikoterapi ile
davranışsal değişimle ilgili
rehberlik hizmetleri sunduk-
larının altını çizen Küçü-
koğlu, şöyle devam e�i:

"Burada hekim tarafından
değerlendirdikten sonra eğer
gerek görülürse 35 hastane-
mizde hizmet veren toplam
39 sigara bırakma polikliniği-
miz mevcut. Buralara sevkini
sağlayıp hastaların tedavisini
almasını ve sigarayı bırak-
masını temenni ediyoruz. Bu
süreçte bir de Bakanlığımızın
kurmuş olduğu 'ALO 171' te-
lefon ha�ı var. Buradan da
yine bağımlılık seviyesini öl-
çerek gerekli sevkleri yönlen-
dirmeleri yapıyoruz. Bu
süreçlerin tamamını bütün
vatandaşlarımıza ücretsiz
sunmuş oluyoruz."

Halk Sağlığı Hizmetleri
Başkanı Dr. Küçükoğlu,
2024'te sigarayı bırakma po-
likliniklerine toplam 36 bin
vatandaşın başvurduğunu
aktararak "Hastaların değer-
lendirilmesinden sonra 20
bin vatandaşımızın ilaçla te-
daviyi gerektirecek seviyede
bağımlı olduğunu tespit
e�ik. Bu 20 bin vatandaşın
yaklaşık yüzde 25'inin de
takip e�iğimiz süreçte başa-
rıyla sigarayı bıraktığını gör-
dük. Başvuranlardan 16
binine ise psikoterapi veya
nikotin bandı tedavisi ya-
pıldı. Toplamda 5 bin kişi
takip sürecinde tedaviyi bı-
raktı." bilgisini verdi.

Kişiye özel tedavi
yöntemi

Dr. Küçükoğlu, vatandaş-
ların başvurusunun ardın-
dan sağlık danışmanlarının
kişinin bağımlılık düzeyini
ölçtüğünü belir�i.

Burada hastalara belirli
testler yapıldığını anlatan
Küçükoğlu, "Sağlık danış-
manları, bağımlılık düzeyi-
nize göre, hastanın
kararlığını değerlendirerek
gerekiyorsa psikoterapi, eğer
daha ileri düzeyde bir ba-
ğımlılık tespit edildiyse ilaçla
tedavi veya nikotin replas-
man tedavisi gibi seçenekleri
uyguluyorlar. Biz, bu süreci
her ay düzenli olarak vatan-
daşımızı takip ederek sürdü-
rüyoruz, kişiye özel tedavi
yöntemi uyguluyoruz." ifa-
delerini kullandı.

Dr. Küçükoğlu, sigara bı-
rakmada kilit noktanın kişi-
nin kararı olduğunu söyledi.

Sigara içen kişilerin hem
kendileri hem sevdikleri için
kendilerine başvurmasını is-
teyen Küçükoğlu, buradaki
en önemli süreç kişinin kendi
iradesiyle sigarayı bırakmaya
karar vermesi olduğunu bil-
dirdi.

Kaynak: AA

2024'te yaklaşık 5 bin kişi
tedaviyle sigarayı bıraktı

AGF ve BİK Genel Kurulu Üyelerinin,
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Antalya'daki Akseki Şahinler Mesleki ve Tek-
nik Anadolu Lisesi Tarım Bölümü'nde öğrenci-
lere verilen teorik ve uygulamalı eğitimlerle,
tarım sektörüne nitelikli elemanlar yetiştiriliyor.

Akseki ilçesinde 25 yıldır mesleki eğitim veri-
len 65 öğrencinin olduğu lisede yaklaşık 2 sene
önce açılan tarım bölümünde 12 öğrenci, tarım
alanında bilgi, beceri, uygulama ve teknolojilere
yönelik eğitim görüyor.

Sınıflarda gördükleri teorik eğitimleri, okul
bünyesindeki 250 metrekare alanda kurulu se-
rada pekiştirme imkanı bulan öğrenciler, toprağı
üretime hazırlama, sebze ve bitki yetiştirimi,
bakım, sulama, çapalama, hastalıklarla mücadele
ve hasat gibi aşamaları uygulamalı öğreniyor.

Seranın bahçesinde kekik, biberiye, ada çayı
ve lavanta gibi tıbbi aromatik bitki yetiştiriciliği
de yapan öğrenciler, okuldaki topraksız tarım la-
boratuvarında ise ışık ve besin kontrolleri gibi
tarım teknolojileriyle ilgili bilgi sahibi oluyor.

Domates, biber, salatalık, patlıcan ve kabak fi-
delerini tohumdan yetiştiren, mahsulün hasadını
da kendileri yapan genç tarımcılar, ürünleri ilçe
pazarında satarak pazarlama ve sermaye kulla-
nımını da deneyimliyor.

Öğrenciler, ülke için stratejik öneme sahip
tarım sektöründe üretime katılmanın heyecanı-
nın yanında harçlıklarının bir kısmını çıkarmış
oluyor.

Ayrıca tarım bölümündeki 12 öğrenci, her ay
hayırseverlerin desteğiyle 2 bin Türk lirası burs
alıyor.

"Piyasada çalışmaları için
büyük tecrübe olacak"

Tarım Teknolojileri Öğretmeni Fatma Zehra
Namal, AA muhabirine, öğrencilere sınıflardaki

teorik eğitimin yanı sıra uygulama serasında bi-
rebir ürün yetiştiriciliğini öğre�iklerini söyledi.

Öğrencilere tarımsal ürünlerin satışı konu-
sunda da deneyim kazanma fırsatı sunduklarını
belirten Namal, "Okul açıldığında yetiştiriciliğine
başladığımız yeşil yapraklı bitkilerin hasadını
yaptık ve bu ürünleri de piyasada öğrencilerimiz
direkt tüketiciyle buluşturdu. Bu şekilde dene-
yim kazanmaları, okuldanmezun olduktan sonra
piyasada çalışmaları için büyük tecrübe olacak."
diye konuştu.

Namal, ayrıca okuldaki topraksız tarım labo-
ratuvarında çeşitli ürünlerin yetiştirilmesi için de-
nemelerin yapıldığını, bu çalışmaların
öğrencilerin gelişimi ve bilgi birikimi için oldukça
faydalı olduğunu vurguladı.

"İyi ki bu bölümü seçmişiz"
Tarım Teknolojileri Bölümü 11. sınıf öğrencisi

Cennet Uğuz da Gazipaşa ilçesinde tarımla uğ-
raşan ailede büyüdüğünü ve bu nedenle bu bö-
lümü tercih e�iğini anla�ı.

Ziraat mühendisi olmak istediğini ifade eden
Uğuz, "Okulumda ailemin yanında kazandığım
tecrübelere dayanarak çok daha iyi bilgiler öğ-
rendim. Derslerde çok eğlenceli vakit geçiriyoruz.
İyi ki bu bölümü seçmişiz." dedi.

Öğrencilerden Ahmet Tuna da uygulamalı
eğitimlerin teorik bilgileri pekiştirmelerine katkı
sağladığını dile getirdi.

Eğitimleri esnasında saha tecrübesi kazandık-
larını kaydeden Tuna, "Serada uygulamalı dersler
görüyoruz. Yeni otları, sebzeler gibi birçok bitkiyi
yetiştiriyoruz. Üretim aşamasından hasadına ve
satışına kadar uygulamalı derslerde öğreniyo-
ruz." diye konuştu.

Kaynak: AA

Yaşam Haberleri

11 yaşındaki depremzede Fatma hayalini

Babası ve ablasının öldüğü depremde kay-
be�iği sol bacağının yerine takılan protezle yü-
rüyen 11 yaşındaki Fatma Ömür Çelenk'in
piyano hayali gerçeğe dönüştü.

Çelenk'in ailesiyle yaşadığıHatay'ınAntakya
ilçesi GüzelburçMahallesi'ndeki apartman, Kah-
ramanmaraş merkezli 6 Şubat 2023'teki dep-
remde yıkıldı.

Baba Ömer ile 12 yaşındaki kızı Durdu Naz
Nisa'nın yaşamını yitirdiği enkazdan, 39 yaşın-
daki anne Hatice ile çocukları 11 yaşındaki
Fatma Ömür, 16 yaşındaki Asyanur ile 9 yaşın-
daki Ahmet Çelenk yaralı kurtarıldı.

Ekiplerin afe�en 8 saat sonra ulaşıp hasta-
neye kaldırdığı FatmaÖmür'ün beton blokun al-
tında kalması nedeniyle diz altından ampute
edilen sol bacağına, ÇukurovaÜniversitesi bün-
yesinde kurulan Çocuk İyilik Merkezi'nde
2023'te protez yerleştirildi.

Protezle yeniden yürümeye başlayanÇelenk,
annesi ve iki kardeşiyle Mersin'in Mezitli ilçe-
sindeki eve yerleşti.

- ÜlkemOkuyor Derneği kampanya başla�ı
3 Şubat tarihinde basında yer alan "Protezle

ayağa kalkan Fatma Ömür'ün hayali piyano ça-
labilmek" başlıklı haber üzerine Ülkem Okuyor
Derneği BaşkanıHavvaAydanur Ertuğrul kam-
panya başla�ı.

Ertuğrul'un derneğin sosyal medya hesabın-
dan yaptığı çağrının ardından iki hayırseverin
bağışıyla piyano ve org alındı.

Ailenin kapısını çalan Ertuğrul ve derneğin
başkan yardımcısı Pelin Pehli-
van, depremzede çocuğa hedi-
yelerini verdi.

Sürpriz karşısındamutluluk
yaşayanÇelenk, uzun zamandır
hayalini kurduğu piyanonun
başına geçti.

"9 yaşından beri piyano
hayalim vardı"

11 yaşındaki Fatma Ömür
Çelenk, AA muhabirine, piya-
nosuna kavuştuğu için sevinçli
olduğunu söyledi.

Kötü günleri geride bıraktı-
ğını dile getirenÇelenk, "6 Şubat
kara gecemizdi ama kendimizi
toparladık. Havva hocayla ta-
nıştım, bana ışık oldu. 9 yaşın-
dan beri piyano hayalim vardı
artık çalabileceğim." dedi.

Çelenk, hem org hem de piyano çalmayı öğ-
reneceğini anlatarak dernek ve bağışçılara teşek-
kür e�i.

Sevildiğini hisse�iğini dile getiren Çelenk,
"Şarkılar yapıp okuyacağım,ÜlkemOkuyorDer-
neğini yaşatacağım. Piyano belki yaralarımı sar-
mayacak ama ilerisi için umudum olacak." diye
konuştu.AnneHatice Çelenk kızının hayallerine
kavuştuğunu belirterek "Kızımpiyano istiyordu.
Birkaç yerle görüşmüştük ama olumsuz sonuç-
landı. Derneğimiz Fatma Ömür'ün hayalini ger-
çekleştirdi. Kendilerine çok teşekkür ederim.
Kızımmutluluktan uçuyor." ifadelerini kullandı.

"Onun için müzik kursu da ayarladık"
Ülkem Okuyor Derneği Başkanı Ertuğrul da

Fatma Ömür'ün aynı zamanda depremden
sonra burs vermeye başladıkları öğrencilerden
olduğunu anla�ı.

Bağışçıların yardımıyla projeler geliştirdikle-
rini söyleyen Ertuğrul, şunları kayde�i:

"Basına haber düştüğünde öğrencimizin pi-
yano istediğini gördük. 'Öğrencimizin hayali
bizim hayalimizdir' diyerek kampanya başla�ık.
Hediyeleri 2 gün içerisinde organize edip Mer-
sin'de verdik. Onun için müzik kursu da ayarla-
dık. Hayata, hayalleriyle bağlanacak. Dernek
olarak çocuklarımız okusun, okurken de hayal-
lerinden eksik kalmasın istiyoruz. Elimizden ge-
leni yapmaya çalışıyoruz. Fatma Ömür'ün
gözündeki ışığı gördüğümüzde yola devam
etme gücü bulduk."

Kaynak: AA

Kurduğu piyanoya kavuştu

Tarım bölümü öğrencileri teorik eğitimi
üretim yaparak pratiğe dönüştürüyor
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Diyanet İşleri
Başkanı Prof. Dr.
Ali Erbaş, Osmani-
ye’de din görevlile-
riyle bir araya geldi.

Osmaniye Kor-
kut Ata Üniversitesi
15 Temmuz Şehit-
leri Amfisi’nde ger-
ç e k l e ş t i r i l e n
programda konu-
şan Başkan Erbaş,
din görevlilerinin
insanlığın huzur ve

refahı, yeryüzünün
imar ve ıslahı için
koşturan bir toplu-
luk olduğunu be-
lir�i.

“Cemaatimizin
öğretmeniyiz”

Başkan Erbaş,
yaz Kur’an kursla-
rında 3,5 milyon öğ-
rencinin olduğunu
dile getirerek,
“Bizim 7'den 70’e
değil 7’den önce de

70’ten sonra da öğ-
rencimiz var.
Çünkü biz aynı za-
manda öğretmeniz.
Peygamber Efendi-
miz (s.a.s.); ‘Ben öğ-
retmen olarak
gönderildim’ bu-
yurmaktadır. Bizler
cemaatimizin öğret-
meniyiz. Vaaz kür-
süsünde, minberde,
ders kürsüsünde,
cami derslerinde ce-

maatimizin öğret-
meniyiz.” dedi.

“Oğlumuzun,
kızımızın dinimizin
en güzel doğru kay-
naklardan öğren-
mesine gayret
edelim”

Din görevlileri-
nin çocuklara İs-
lam’ın güzelliklerini
anlatmalarını ge-
rektiğini söyleyen
Başkan Erbaş, “Oğ-

lumuzun, kızımızın
dinimizin en güzel
doğru kaynaklar-
dan öğrenmesine
gayret edelim. On-
ların aşırılıklara hu-
rafelere maruz
kalmasına sebebiyet
vermeyelim. Biz on-
lara sahip çıkmaz-
sak başkaları sahip
çıkar ya da sanal
dünyaya onları
mahkum ederiz.”

diye konuştu.
Programa, Os-

maniye Valisi Er-
dinç Yılmaz,
Diyanet İşleri Baş-
kanlığı Yönetim
Hizmetleri Genel
Müdürü Bünyamin
Kahraman ile Os-
maniye İl Müftüsü
Ali Çakmak da ka-
tıldı.

Gonca Deniz
Karaçam

Diyanet İşleri
Başkanı Prof. Dr.
Ali Erbaş, “İl Buluş-
maları” kapsa-
mında geldiği
Osmaniye’de sivil
toplum kuruluşları-
nın temsilcileri ve iş
insanlarıyla bir
araya geldi.

Burada yaptığı
konuşmada, 6
Şubat depremleri-
nin üzerinden 2 yıl
geçtiğini ancak hala
yüreklerin yandı-
ğını belirten Başkan
Erbaş, “Müslüman-
lığın güzelliği hem
mutlu anlarında
hem de zor anla-
rında mutlulukla-
rını paylaştıkları
gibi zorluklarını da,
üzüntülerini de
paylaşmak. Bu tür

afetler bizim mille-
timizin çok önemli
bir hasletini, zaman
zaman unutulan bir
hasletini o ilk gün-
lerde ortaya çıkarı-
yor. İşte bu
depremle milletimi-
zin o hasletini, vas-
fını, güzelliğini
hemen ilk gün or-
taya çıkardı.” dedi.

“35 milyon in-
sana kurban eti da-
ğı�ık”

Başkan Erbaş,
Türkiye Diyanet
Vakfı’nın (TDV)
geçtiğimiz yıl 750
bin vekaletle kur-
ban organizasyonu
yaptığını ve 35 mil-
yon ihtiyaç sahibi
insana kurban etini
ulaştırdığına dik-
kati çekerek,

“Geçen sene
Gazze’de 28 bin
hisse kurban dağıt-
tık ve orada koşup
o Türk bayrağını
öpmeleri var ya işte
bu her şeye değer.
Büyük devlet böyle
olunuyor.” diye ko-
nuştu.

“TDV’miz şu
ana kadar Tür-
kiye’de 300 bin öğ-
renciye burs verdi”

TDV’nin Tür-
kiye geneli il ve ilçe-
lerinde toplam 1003
şubesinin olduğunu
kaydeden Başkan
Erbaş, “TDV’nin en
önde gelen hizmet
alanı tabi ki hayri
hizmetler ama
ikinci sırada eğitim
hizmetleri var.
TDV’miz şu ana

kadar Türkiye’de
300 bin öğrenciye
burs verdi.” ifadele-
rini kullandı.

Toplantıya, Os-
maniye Valisi Er-
dinç Yılmaz,
Diyanet İşleri Baş-

kanlığı Yönetim
Hizmetleri Genel
Müdürü Bünyamin
Kahraman ile Os-
maniye İl Müftüsü
Ali Çakmak da ka-
tıldı.Diyanet İşleri
Başkanı Erbaş, daha

sonra Vali Yılmaz’la
birlikte Osmaniye
Korkut Ata Üniver-
sitesi Rektörü Prof.
Dr. Turgay Uzun’u
ziyaret e�i.

Kaynak:İl
Müftülüğü

Erbaş, Din görevlileri ile buluştu
Hatay’da ihracata gönder-

mek için hazırlanan ve ‘pesti-
sit’ kimyasal maddesi tespit
edilen 55 ton limon imha
edildi.

Hatay İl Tarım ve Orman
Müdürlüğü, insan ve çevre
güvenliğini sağlayabilmek
için çalışmalarını aralıksız
sürdürüyor. Ekipler tarafın-
dan ihracata gönderilmek
için hazırlanan 55 ton limon-

dan alınan numunede Türki-
ye’de kullanımı yasak olan
pestisit isimli kimyasal mad-
desi tespit edildi. Söz konusu
tonlarca limon güvenlik ön-
lemi alınarak, katı atık depo-
lama tesisinde imha edildi.
Ekipler, güvenilir olmayan
gıdanın piyasaya arzına, ihra-
catına ve ithalatına asla izin
verilmeyeceğini belir�iler.

Kaynak: İHA

Pestisit kimyasal maddesi tespit
edilen 55 ton limon imha edildi

TFF Nesine 3.
Lig 3. Grup’ta mü-
cadele eden Osma-
niyespor FK,
sezonun 19. hafta-

sında deplasmanda
karşılaştığı Yozgat
Belediyesi Bozoks-
por ile 1-1 berabere
kaldı.

Yozgat Sorgun
İlçe Stadyumunda
oynanacak müsaba-
kada hakemler
Emre Can Furuncu,

Mahir Selenga
Mısır, Ahmet Emre
Akbulut ve Ömer
Nazıf Baytar görev
aldı.

Osmaniye ekibi,
geçtiğimiz hafta
Bayburt Özel İda-
respor’u uzatma-
larda a�ığı golle 2-1
yenerken rakip Yoz-
gat Belediyesi Bo-
zokspor da
deplasmanda lider
52 Orduspor’a 2-0
yenmişti.

Sarı yeşilli ekip
sahaya Boğaçhan
Kazmaz, Halil Kara-
taş, Birkan Öksüz,

Erdi Bakırcı, Gürcan
Gözüm, Samed Ka-
rakoç, Emirhan
Çavuş, Berke Çelik,
TaylanÖzgün, Utku
Şen ve Şahin Uzun
onbiriyle sahaya
çıktı

Maçın ilk yarısı-
nın 29.dakikasında
ev sahibi ekip Ata-
lay Yıldırım ile 1-0
öne geçti. İlk yarı
tam da bu skorla bi-
tecek derken Osma-
n i y e s p o r
FK .42 .dak ikada
Utku Şen’in güzel
golü ile eşitliği sağ-
ladı. Maçın ikinci

yarısında da başka
gol olmayınca maç
ilk yarıda atılan
birer gollerle ta-
mamlandı.

Osmaniyespor
FK., geride kalan 19
haftada 7 galibiyet 4
beraberlik ve 8 ye-
nilgi ile topladığı 25
puanla 7.sırada yer
alıyor.

Sarı yeşilli ekip
hafta sonu saha-
sında seyircisi ola-
rak 1923 Mustafa
Kemalpaşa Spor
Kulübü ile karşıla-
şacak.

Haber Bülteni

Osmaniyespor FK., deplasmandan 1 puanla döndü

Osmaniye’nin
Kadirli ilçesinde
Türk Kızılayı şubesi
olağan kongresinde
Yakup Kocabaş,
güven tazeledi.

Kadirli Ticaret
Borsası salonundaki

kongreye Kızılay
Genel Başkan yar-
dımcısı Ramazan
Saygılı, Osmaniye
Kızılay şube başkanı
Ramazan Çetin, ön-
ceki dönem Kadirli
şube başkanı Zafer

Biçer, kadın kolları
başkanı Rabia Ka-
raer, gönüllüler ve
üyeler katıldı.

Saygı duruşu ve
istiklal marşı okun-
masının ardında
divan seçimine ge-
çildi.

Kongrede söz
alan Kızılay genel
başkan yardımcısı
Ramazan Saygılı,
güven tazeleyen
Yakup Kocabaş ve
ekibine başarı di-
ledi.

Türk Kızılay’ının
gerek yurt içinde
gerek yurt dışında
yaptığı faaliyetler
hakkında bilgiler

veren Saygılı, kon-
grenin hayırlara ve-
sile olmasını
temenni e�i.

Tek listeyle giri-
len kongrede Şube
başkanı Yakup Ko-
cabaş’da Kadirli şu-

besi olarak yapmış
oldukları ve yapa-
cak oldukları etkin-
lik ve faaliyetler
hakkında bilgiler
vererek, olağan kon-
grede göreve layık
gören değerli üye-

lere, değerli genel
başkan yardımcısı
Kocabaş’a teşekkür
e�i.

Kongrede, emeği
geçenlere plaket
takdim edildi.

Kızılay Şubesi

Kadirli’de Kızılay’da, Kocabaş güven tazeledi

Metropollerdeki iş yaşa-
mında aradığını bulamayan
34 yaşındaki Aydan İşci, Ay-
dın'ın İncirliova ilçesindeki
köyüne dönüp hayvancılığa
başladı, kurduğu çiftlikte üç
senede 100 büyükbaşa ulaştı.

Aydan İşci, 2012 yılında
Kırklareli Üniversitesi Sivil
Havacılık Kabin Hizmetleri
Bölümünden mezun oldu.
Aynı yıl İstanbul Atatürk Ha-
valimanı'nda özel bir şirke�e
yolcu hizmetleri memuru ola-
rak işe başlayan İşci, daha
sonra İzmir Adnan Menderes
Havalimanı'na geçiş yaptı.

Burada da bir süre çalışan
ancak kentlerdeki iş hayatın-
dan memnun olmayan İşci,
kendi işini kurmak için
2022'de mesleğini bıraktı.
Hayvancılık yapmaya karar
veren İşci, aynı sene, kırsal Er-
beyli Mahallesi'nde yaşayan
ailesinin katkısı ve kendi biri-
kimiyle 10 büyükbaş satın
alarak çiftlik kurdu.

Traktörün kullanımından
hayvanların beslenmesine
kadar tüm işlerle kendisi ilgi-
lenen İşçi, saman taşıyor, te-
mizlik yapıyor, kimi zaman
da inek sağıyor.

Çevresindekilerin ilk başta
"yapamazsın" demesine aldı-
rış etmeyen İşci, geçen bu 3
yıllık süreçte büyükbaş sayı-
sını 100'e çıkarmayı başardı.
Süt ve canlı hayvan satışıyla
yatırım planını uygulamaya
başlayan Aydan İşci, hayvan
sayısını 5 yılda 500'e çıkara-
rak çiftliğini daha da büyüt-
meyi hedefliyor.

"Traktörün üstünde gör-
düklerinde çok şaşırıyorlar"

AA muhabirine açıklama
yapan Aydan İşci, hayvancı-
lığı "zor ama keyifli" olarak
değerlendirdi.

Önceki işinin sıkıcı oldu-
ğunu dile getiren İşci, "İz-
mir'den sonra da pandemiyle

beraber dedim ki bu iş olmu-
yor." ifadelerini kullandı.

Kendi işini kurmaya karar
verdiğini anlatan genç giri-
şimci İşci, memleketine döne-
rek çiftlik kurduğunu söyledi.

Mesaiye sabah 6'da başla-
dığını belirten İşci, başta ken-
disine olumsuz bakanların
şimdi takdir e�iğini dile ge-
tirdi.

Yaptığı işe saygı duyuldu-
ğunu anlatan genç girişimci,
şöyle konuştu:

"Yoldan geçerken bana ba-
kanları görüyorum. Traktö-
rün üstünde gördüklerinde
çok şaşırıyorlar ama alıştılar
zamanla. Artık çevremden
saygı görmeye başladım
çünkü bir kadın olarak böyle
bir şeye yeltenmek, hele ki
burada küçük bir yerde çok
önemli. Çoğu insana örnek ol-
duğumu düşünüyorum. Ben-
den gelip fikir almaya çalışan
çok insan oluyor. 'Nasıl yap-
tın, nasıl başladın' diyorlar.
Bunları duymak inanılmaz ve
çok mutlu oluyorum."

Hayvancılıkla ilgili video-
ları eski mesai arkadaşlarına
gönderdiğini belirten İşci, on-
lardan da tebrik mesajları al-
dığını ifade e�i.

Kadınların birçok işin üs-
tesinden gelebileceğine dik-
kati çeken Aydan İşci, şunları
söyledi:

"Şehirden gelip köyde
böyle bir hayat yaşayınca ger-
çekten başardığıma inanıyo-
rum. Kadınlar kendi işlerini
yapsınlar, kimseyemuhtaç ol-
masınlar. Burada hengame
gerçekten çok zor, ama ben
mutluyum. Bir kadın olarak,
50 kiloluk çuvalı kaldırabil-
mek çok büyük bir güç isti-
yor. Sabah 4'te gebe
hayvanların başında bekledi-
ğim anlar oldu, doğurdu do-
ğuracak..."

Kaynak: AA

Girişimci Kadın Havacılığı
Bırakıp Köyünde Çiftlik Kurdu!

Diyanet İşleri Başkanı Erbaş, STK Temsilcileriyle buluştu
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